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 رجم نخود لوبیا نیست؛ یک قانون بازدارنده بسیار مهم برای محافظت از قرارداد ازدواج خانواده هاست| غربی ها در فیلتر کردن

باید دید دشمنان چگونه و چرا برخی صحبتها را بی رحم هستند و اگر به ضررشان باشد اینترنت را هم قطع می کنند|
در ذهن علما وارد کردند.

سوشیال مدیا های غربی باید با قرارداد رفع فیلتر شوند؛ 

محمدجواد لاریجانی، رئیس پژوهشگاه دانشهای بنیادی گفت:

ضد انقلاب در فتنه اخیر سه لاین را دنبال می کرد. یک لاین تجزیهطلبی کردی، یکی تجزیه طلبی مبتنی بر سنی و شیعه که در
سیستان و بلوچستان پیادهسازی شد و یکی هم لاین قبحزدایی از مقدسات که در کل کشور دانشگاه ها و سایر بخش ها و

اماکن دنبال می شد.

به گزارش اسپادانا خبر، او در گفتگو با فارس اظهار داشت:

جبهه انقلاب بر اساس حق مداری و تحمل دیگران است و اساس کار ما بر این نیست که به مسائل فرقهای دامن بزنیم.
سیستان و بلوچستان از ایران جدا شدنی نیست چون جمهوری اسلامی خیلی قوی است. دشمن حتی نمی تواند یک وجب از

خاک ما را جدا کند و جرئت این کار را هم ندارد اما ما باید به داد مردم سیستان و بلوچستان برسیم و آنها را از این چنبره اغوا
خارج کنیم.

وی در مورد اخراج ایران از کمیسیون مقام زن سازمان ملل متحد نیز گفت:

سازمان ملل جایی است که در آن تسلط عناصر غربی بسیار وسیع است در عین حال محل کار هم هست یعنی ما نباید فقط
در جاهایی که برای ما فرش قرمز پهن میکنند فعالیت کنیم ما باید در جاهای سخت هم کار کنیم و در جاهایی که دشمنان

بسیار زیاد حضور دارند باید فعال باشیم و سازمان ملل یکی از این جاها است. بسیار کار بدی کرده اند که ما را از کمیسیون
مقام زن بیرون کرده اند اما ما نباید روحیه خود را از دست بدهیم. آنقدر قطعنامه علیه ما در سازمان ملل صادر کرده اند که

ما امروز رویینتن شده ایم. رکورد جمهوری اسلامی درباره رعایت حقوق زنان در منطقه و جهان یک رکورد بسیار خوب است
و چه از نظر تحصیل و چه از نظر حضور بانوان در عرصهها اجتماعی مشاهده پیشرفت های چشمگیر و قابل توجهی در

کشورمان هستیم البته ما کاستی های خودمان را هم داریم ما دختران مان را فرستادیم که تحصیل کنند اما زمینه های اجتماعی
کار آنها را فراهم نکردیم و لذا دختران ما با مشکل کار مواجه شدند حتی در میدان تحصیل هم برای آن ها امکانات مناسبی را

باید فراهم کنیم. درست است که دختران ما سر کلاس درس حاضر می شدند و امروز با تلاشی که داشته اند بهترین
دانشجویان ما نیز هستند و تعدادشان هم بالا است اما این به این معنا نیست که ما یک طراحی درستی برای میدان تحصیل زنان
مان انجام داده باشیم البته این حرف من به این معنا نیست که ما وسط کلاس های درس مان پرده بزنیم و زن و مرد را از هم

جدا کنیم اما مسئله اینجا است که محیط های آزمایشگاهی ما و محیط هایی که دختران ما کار می کنند را تا چه اندازه
توانستیم حفاظت کنیم تا دختران ما تحت فشار قرار نگیرند و از آنها سوء استفاده نشود؟ دختران ما در محیطهای علمی

تقریباً بی پناه هستند و این خیلی بد است. همچنین در محیط های اجتماعی و کاری این وضعیت را می بینیم. وقتی ما میگوییم
زنان ما باید وارد جامعه شوند باید محیط کار و محیط اجتماعی را برای شان به عنوان یک فضای بسیار امن فراهم می کردیم.
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در کشور ما قوانین خوبی در حمایت از حقوق زنان به تصویب رسیده و وجود دارد که خود ما هم از این قوانین بسیار خوب بی
اطلاع هستیم. غربیها یکدانه رجم را می گیرند و داد و بیداد می کنند در حالیکه همان رجم یکی از قوانین خوب اسلامی است
و بازدارندگی بسیار خوبی تا کنون داشته است. ما از ابتدای انقلاب تاکنون تعداد رجمی که داشته ایم حدود ۱۵ نفر بوده است

شما می توانید باور کنید که در یک کشور ۸۵ میلیون نفری تنها ۱۵ مورد زنای محصنه صورت گرفته است؟ مسلماً اینطور
نیست. رجم نخود لوبیا نیست، رجم یک قانون بازدارنده بسیار مهم برای محافظت از قرارداد ازدواج خانواده هاست. در

جریانات فتنه اخیر ما در صحنه بین المللی بیشتر از این باید کار کنیم. تکه هایی از جنایات آشوبگران و اغتشاشگران باید با
نریشن مناسب در ده ها صحنه بین المللی ارائه کنیم؛.سخنرانی های خوبی در این باره داشتیم اما وقتی در یک سخنرانی ده

دقیقه ای کلیپ دو دقیقه ای نیز پخش شود و این واقعیت به نمایش گذاشته شود که اغتشاشگران و فتنه گران چگونه خانم ها
را می زدند و چادر و لباس آن ها را می کشیدند تاثیر بیشتری به دنبال داشت، ما مظلومانه تیرهای حملات و تهاجمات دشمن

علیه کشور را نوش جان کرده ایم و در صحنه های جهانی با زرنگی زیاد وارد نشدیم. همه سفرای ما باید ده ها از این موارد را
برایشان آماده کنیم و همچنین دستگاه دیپلماسی ما و صدا و سیما در عرصه های بین المللی این موارد را به نمایش بگذارند.

بعد حضور خانم ها را در عرصه های مختلف نشان دهند. ما برای دفاع از حق نباید تنبل باشیم و نباید هم از رو برویم آنها برای
دفاع از باطل هیچ وقت از رو نرفتند. هر جا زده میشوند از جای دیگر سربلند می کنند ما برای دفاع از حق باید خیلی مصرتر

باشیم حرف حق را هزار بار بزنیم خسته نشویم تکراری هم باشد اشکالی ندارد کار رسانه هم همین طور است در رسانه حرف
حق باید زیاد گفته شود دست به قلم هم باید زیاد شویم و تا می توانیم برای دفاع از حق باید بنویسیم بهترین ویژگی عمر آدم
این است که صرف جهاد در راه دین شود و جهادی بهتر از این نیست. ما باید جنایات که صورت گرفته در هفتههای گذشته را

بیش از این پخش می کردیم و برای نماینده هر کشوری که در سازمان ملل یک پکیج می فرستادیم با تک تک آنها ملاقات
میکردیم حتی نمایندگان کشورهای متخاصم را ببینیم. ممکن است در جا تاثیر نداشته باشد اما باید این کار را کرد و خسته

نشد.

او در خصوص فیلترینگ فضای مجازی نیز گفت:

نباید به شکل عوامانه با فضای مجازی مواجه شد. امروز یک مشکل مهم جهان مسئله داشتن قواعد برای فضای مجازی است
و بشریت در معرض یک بردگی بسیار سنگین فکری قرار دارد که این مسئله محدود به ایران هم نیست. امروز برای انسان

متمدن و مدرن کشف واقعیت کار بسیار مشکلی است فضای مجازی امروز ظلمات فوق ظلمات است. باید بدانیم که غربی ها
در فیلتر کردن بی رحم هستند به عنوان مثال دامنه دات کام سایت خبرگزاری فارس به خاطر اینکه با اخبار این خبرگزاری

مخالف بودند برداشتند و اگر به ضررشان باشد اینترنت را هم قطع می کنند. فضای مجازی فضای کاملا تحت کنترل خواسته
های غرب صهیونی است. ما نباید فضای مجازی مان را مثل گذشته بدون در و پیکر بگذاریم اگرسوشال مدیا هایی که امروز
هستند حاضر باشند قوانین ما را رعایت کنند من بد نمی دانم که ما در یک سیستم معقولی با این سوشیال مدیا ها قرارداد
ببندیم مثل سایر کشورهایی که این گونه عمل می کنند اما آنها هرگز حاضر به بستن این قرارداد نخواهند شد.موضع وزیر

ارتباطات در ارتباط در این موضوع بسیار خوب است اما این پیام رسان های خارجی نه تنها در مورد ایران بلکه در مورد دیگر
کشورها نیز مسائل را رعایت نمی کنند ما حتماً باید نگران این که  میگویند چرا فیلتر کردهاید نباشیم و باید فضای مجازی
داخلی کشورمان را برای ماشین های فعال داخلی خودمان فراهم کنیم. فضای مجازی داخلی هم باید قوانین خود را داشته

باشد چرا که این فضا هم از آلودگی هایی ایمن نیست پس ما مجموعه ای از قوانین را لازم داریم تا از فضای مجازی داخلی
مان حفاظت کند. من نگران این نیستم که فیلترینگ ادامه پیدا کند مگر عدم فیلترینگ چیست؟ مگر پیام رسان های خارجی
درهایی از معرفت را برای ما باز می کند؟ لذا چیز مهمی نیست. در حوزه کسب و کارهای اینترنتی الحمدالله بخش داخلی ما

توفیقات بدی نداشته و کارها تاکنون به خوبی پیش رفته است. تمام همت ما باید بر این باشد که سوشیال مدیای داخلی
خودمان را فعال و توانمند کنیم و نکته دیگر اینکه سوشیال مدیا های غربی حتماً باید با قرارداد فیلترشان آزاد شود و هر

سوشیال مدیا ای که حاضر نیست قرارداد ببندد نباید فیلترش هم برداشته و آزاد شود. فیلترینگ به خودی خود حوزه مهمی
است و ما نباید فکر کنیم که اگر یکبار فیلتر کردیم کار تمام است بلکه فیلترینگ هم خود نیازمند کار بسیار وسیعی است. نکته
دیگر این است که ما باید به استقبال تحولات آینده در حوزه اینترنت و فضای مجازی برویم. دو تحول مهم در این حوزه وجود

دارد: یکی دیگر از نواقص مربوط به محاسبات کوانتومی است که پیشرفت در آن میتواند تحول مهمی در عمل انتقال داده ها
و از همه مهمتر امنیت اینترنتی باشد در واقع انتقال داده ها از طریق معمول امواج الکترونیکی نخواهد بود بلکه استفاده از

وضعیت های کوانتومی در ذرات نور یا ذرات الکترونیک خواهد بود. این شخصیت تناسخی از طریق فضای مجازی میتواند برای
ما خودرو بخرد یا خودرو بفروشد و یا کار معاملات دیگر انجام دهد، در واقع فرد در قالب همان شخصیت تناسخی میشود که

این نهایت بردگی انسان در سیستم فضای مجازی است که این موضوع در حال حاضر به سرعت در حال پیشرفت است و هم
اکنون حدود ۱۰ میلیون انسان در آن عضویت دارند. کانکو کامپتیشن در واقع تعامل با اینفورمیشن را از حالت دیجی به حالت

دیگری تبدیل می کند که انتقال و سرعت آنها دیگر قابل مقایسه نیست. ما در حوزه حرکت اجسام دو مسیر مختلف فیزیک
داریم که هنوز نتوانسته ایم آنها را تلفیق کنیم. یکی مسیری است که میدان های حرکتی را میدانهای گرانشی تعریف می کنیم

مثل تئوری هایی که انیشتین دارد اینها همگی در میدانهای گرانشی هستند، یکی هم میدان های کوانتومی هست که این میدان
های کوانتومی هم مربوط به ذرات خیلی ریز و هم مربوط به کهکشان های خیلی بزرگ است که قوانین همه آن ها یکی است.
یکی از دستاوردهای جمهوری اسلامی تاسیس رصدخانه بزرگ ملی است که یکی از رصدخانه های مدرن دنیا است و در جهان

اسلام اولین کشوری هستیم که دارای رصدخانه به این پیشرفتگی هستیم. در منطقه غرب آسیا بعد از ما هند  است که
رصدخانه هاش از ما عقب افتاده تر است و بعد هم کشور چین است. در طول شبانه روز به خوبی در رصد خانه ایران رصد

انجام می شود.  رصدخانه ایران در اولین رصد تجربی خود کهکشان هایی را رصد کرده که ۳۲۰ میلیون سال نوری با ما فاصله
دارند، حتی بعضاً ۵۰۰ میلیون سال نوری فاصله آنها با زمین است. انتقال اطلاعات در حال حاضر از روی کدها انجام می شود

که این موضوع به حرکت های بسیار کوچک ذرات الکترونیکی تبدیل می شود.

محمدجواد لاریجانی ادامه داد:
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در صهیونیستها موتور با غرب یعنی صهیونیست غرب میگوییم -وقتی صهیونیست غرب و آمریکاییها یعنی دشمن نظر «از
از آنها تصور بشکنند. را ایران اسلامی جمهوری شاخ که است حیاتی برایشان هستند- ما با دشمنی موتور صهیونیستها واقع
رشد بلکه کنیم جنگ آنها با ما اینکه نه میکند. تهدید را آمریکا منافع شدت به که است قدرتی یک ظهور اسلامی جمهوری

در فتنه اخیر دشمنان مرتب برنامهریزی کردند یعنی نباید تفکرمان در برهم زدن برنامه آنها در غرب آسیا باشد.
اینکه  احساس کرد که کار تمام است و باید خوابید در واقع باید برای فازهای بعدی دشمن آماده باشیم.

ما توانستیم کف خیابان را ببَریم یک توفیق مهمی بود این معنایش این نیست که دشمن وارد فاز بعدی
برداشت من این است که آمریکاییها و غرب صهیونیست تئوری شان این بود که فشار اقتصادی بی هدف نیست در نمیشود. 

واقع فشار اقتصادی و تحریمها باید جان مردم را به لب برساند وقتی جان مردم به لب رسید با یک جرقهای باید روشن شود و
تئوری آنها این بود که امروز وقت آن است و در گروههای سیاسی مختلف در داخل هم سیگنالهای شان به همین شکل بود.

جمع بندی غرب این بود که الان وقت خوبی است و یک جرقه لازم است تا مردم به صورت میلیونی به خیابانها بریزند بعد
نیروهای تروریستی خودشان را فرستادند تا در این حجم عظیم میلیونی، دستگاههای حکومتی را یکی پس از دیگری تصرف

کنند و یک حکومت زمین خورده پیدا شود تا در آن قسمت پروژه بعدی مثل کوچکسازی ایران و برنامههای دیگرشان را دنبال
کنند.این طرح کاملا روشن است که یک طرح آمریکایی بوده است اما این طرح شکست خورد اما باید دید فاز بعدی دشمن

چیست.»

او گفت:

۴ هفته پیش خانم کلینتون یک سخنرانی داشت، کلینتون که یکی از تاثیرگذاران در سیاستگذاری
دموکراتیک در آمریکا است در اظهارات اخیرش به سه موضوع اشاره می کند. یکی اینکه گفته است باید

تماسمان را با جامعه روحانیت در ایران بیشتر کنیم و به آنها بگوییم که شما نترسید ما اصلاً قصدی
برای اسلام نداریم فقط شما بر اعمال برخی از احکام اسلامی در ایران اصرار نکنید. نکته دومی که

کلینتون به آن اشاره کرد این بود که ما قصد نداریم جمهوری اسلامی را سرنگون کنیم ما به دنبال این
هستیم که جمهوری اسلامی فضا را باز کند و کسانی که سکولار هستند میدان داشته باشند و به احکام اسلامی

الان وقتی با برخی از علما  به نظر من این کارها را کردهاند. شامل مسائل مربوط به حجاب موقتاً عمل نشود.
درباره حوادث اخیر صحبت کنید میگویند نتوانستید مردم را اداره کنید و بی عرضه بودید وضع اقتصادی

مردم خراب است اما باید گفت در حوادث اخیر آنهایی که میداندار بودند غالبا قشر مرفه جامعه بودند و
مردم بیچاره و تحت فشار در میدان نبودند. باید دید خواستههای مردم در حوادث اخیر چه بود ما اصلاً

نشنیدیم که کسی از گرانی حرف بزند کسانی که به خیابانها آمدند اصلا خواستههای مردم تحت فشار نبود.
مشخص است روی این موضوع کار باید دید دشمنان چگونه و چرا این صحبتها را در ذهن علما وارد کردند.

 کردهاند. در این فتنه تهاجم عظیمی که به اسلام شد به هیچ چیز دیگری نشد. در حوادث اخیر به سیستم اداری مملکت تهاجم
نشد و بخش اجرایی و سیستم اقتصادی کشور مورد تهاجم قرار نگرفت. اینها از توهین به جمهوری اسلامی به امام حسین(ع) و

 اصلاً مگر اسلام فقط برای حضرت علی اصغر(ع) دریغ نکردند و مساجد و حسینیهها را آتش زدند و به رهبری توهین کردند.
زمان یُسر است، اسلام برای زمان عُسر هم هست؛ گیرم که اصلاً زندگی سختی هم داشته باشیم، مگر باید

دستاورد دشمنان از حوادث اخیر چه بود؟ صرفا بی  اسلام را رها کنیم اسلام در همه مواقع راهگشا است.
حجابی که به نظر من دستاورد بزرگی برای دشمنان است و بعد از آن قدمهای بعدی را بر خواهد داشت و

برای آن تئوری هم دارند.

مسئله بی حجابی در حوادث اخیر خلط شده است در واقع اصل حدود برهنگی است نه مسئله حجاب. حجاب یک امر
اثباتی است اما حدود برهنگی در هر کشوری مشخص است و در هر کشوری حجاب حدودی دارد. شدیدترین قوانین
مبارزه با برهنگی در آمریکا هم است و امروز اعمال هم میشود اما سایز برهنگیشان بسته به نوع خودشان

است. مردم در کشور ما فکر میکنند همه در دنیای غرب لخت راه میروند؛ بنده هفت هشت سال در بین اینها
زندگی کرده ام، آن هم در برکلی که یکی از لیبرالترین بخشهای آمریکا و دنیای غرب است. برهنگی حد

خیلی شدیدی دارد. شما فرض کنید یک خانمی با لباس نامناسب به بانک برود، بانک میتواند به این خانوم
خدمات ندهد و بگوید لباسش نامناسب است. 

گشت ارشاد یک تئوری درستی بود یعنی ما برای اینکه حدود برهنگی را اعمال کنیم یک عده افراد را
تربیت کنیم که اینها مودبانه تر و با توجه به اخلاق اسلامی به افراد تذکر دهند. نکات مثبت و خوب کشور

ما زیر سوال رفته است در حالی که اینها مسائل خوبی بود. در واقع در آمریکا همان پلیسی که دزد را
میگیرد این خانوم با پوشش نامناسب را میگیرد. در یک شرکت هواپیمایی یک خانمی که لباس چسبان پوشیده

بود او را از هواپیما پایین آوردند و آن خانم در دادگاه شکایت کرد اما دادگاه به نفع آن شرکت
هواپیمایی حکم صادر کرد و گفت شما نمیتوانید با این نوع پوشش وارد هواپیما شوید. در آمریکا اگر
کسی پشت پنجره خانهاش که قابل رویت است بخشی از بدنش را که ممنوع است عریان کند شهروندان دیگر

پس ما در کشور قوانین میتوانند با پلیس تماس بگیرند و به پلیس بگویند که چرا او خودش را لخت کرده است.
 حدود برهنگی میخواهیم اما این حد را باید چگونه تعریف کنیم طبیعتاً باید بر اساس نظام خودمان تعیین کنیم نه بر اساس

نظام دموکراسی لیبرال آمریکایی یا سکولار.

[1] اعتراضبرچسب ها: 
[2] فضای مجازی
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